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Aquest full que Alternativa us ofereix gratuïtament costa 0,20 euros. 
Els diners es treuen de les dietes dels seus regidors

correu@abg.cat

Les obres demostren que els carrers del Migdia i de l’Hostal podrien ser per a vianants 
Quan es va presentar el projecte de reconversió de la travessia Marquès de Tamarit en carrer urbà, ABG vam ser els únics en 
presentar al·legacions. Creiem que reobrir la via al pas de vehicles en els dos sentits de la marxa era fer un pedaç i mantindria 
el carrer com el camí de pas més curt per anar entre Torredembarra i Tarragona. La nostra proposta és que si es vol unir la 
cicatriu que durant anys ha estat la N-340 el millor era fer un veritable passeig, d’un un sol carril per a vehicles, i en el qual 
els vianants fossin els actors principals. Els fets acostumen a ser tossuts i ara, per força, tant el Passeig del Migdia (Marquès 
de Tamarit) com el carrer de l’Hostal (S.Antoni Abad) són per a vianants i pels vehicles de pas no suposa cap problema. Un fet 
que hauria de fer rectificar l’equip de govern si vol un passeig i no una travessia interurbana. Això sí, deixant pas als usuaris 
dels serveis de la zona, botigues i correus, no com ara que s’han de buscar la vida.

Els cubells de brossa 
arriben a casa per Nadal
Més d’un any després, els contenidors soterrats són una 
realitat. ABG havia demanat que es fes una forta campanya 
de divulgació per la implantació del nou model, recordant 
que en altres llocs distribuïen gratuïtament bosses recicla-
bles i cubells per l’orgànica. L’equip de govern no va fer cas 
i ni la gran superfície del nostre municipi disposava dels cu-
bells necessaris. Han passat els mesos i, amb mancances, 
el servei de contenidors soterrats funciona. I és ara quan 
per fi comença la distribució. No a tot arreu, hi ha cases on 
no s’han deixat i sí en altres on només viuen a l’estiu. Però 
es pot aplicar l’eslògan: els cubells marrons arriben a casa 
per Nadal.

AVE Maria 
nou himne de 
Regionals RENFE
El mateix dia que s’inaugurava el 
trajecte d’Alta Velocitat entre Ma-
drid i Tarragona i la nova estació 
del Camp a la Secuita-Perafort, els 
usuaris dels Regionals Renfe se-
guien patint les mateixes molès-
ties de sempre: pocs combois, re-
tards i les incomoditats  habituals 
del servei bàsic de mobilitat entre 
el Camp de Tarragona i Barcelo-
na. Les inversions dels darrers 
anys s’han fet només a l’AVE que 
utilitza just el 3% dels usuaris. A 
més a més ara per agafar el tren 
de Madrid des d’Altafulla ja no es 
podrà fer des de l’estació de Ta-
rragona sinó amb la combinació 
de dos autobusos fins a la nova 
estació del Camp. El 97% dels 
usuaris que van en regionals no-
més poden resignar-se i cantar un 
himne adequat a l’ocasió: l’AVE 
Maria però no de Schubert sinó 
d’en Bisbal.

Jo,jo,joooo!

Bon any 2007 www.victorcentelles.com

Tots els llums d’alarma es 
van encendre quan els 
veïns de l’escala A dels 

habitatges  protegits del carrer 
Marquès de Tamarit (N-340) van rebre 
els dos darrers rebuts de l’electre de 
la comunitat. La factura havia passat 
dels habituals 25 euros fins als 400 
per causes que desconeixien. Revisant 
els comptadors, van adonar-se que 
hi havia un pont que connectava la 
sortida del llum amb uns cables que 

anaven cap els locals ocupats per la 
companyia d’aigües d’Altafulla i als 
de la Policia Local. El pont obra d’un 
‘manetes’ estava fet de tal manera 
que si saltava el diferencial els locals 
no perdien la llum. Immediatament, un 
responsable de l’ajuntament es va fer 
càrrec de resoldre l’empalmada i de 
demanar disculpes, a la vegada que 
verbalment es comprometia a pagar 
totes les despeses anòmales abonades 
pel veïnat i com a compensació 

arranjaria part del jardí comunitari que 
limita amb la Granja Sant Francesc. La 
notícia que sembla treta del dia dels 
innocents és convertiria en denúncia 
si l’ajuntament deixa amb el cul a 
l’aire al responsable que va donar la 
cara  per solucionar els problemes. 

Des d’Alternativa també considerem 
adient una carta de disculpa a la 
comunitat pels mal de cap que hagin 
produït tanta empalmada.

La companyia d’aigües d’Altafulla i la Policia Local utilitzaven un pont per connectar-se a l’electricitat

Els primers dimecres de mes els regidors d’ABG.EPM 
atenem a la ciutadania a la biblioteca municipal. De 8 a 
9 de la tarda. Propers dies 3 de gener i 7 de febrer

Pressupostos 
viciats per l’any 
electoral 
Els pressupostos de 2007 per Alta-
fulla haguessin pogut ser més am-
biciosos i aprofitar els darrers anys 
de vaques grasses, si no s’hagués 
pràcticament esgotat per altres usos 
els 3 milions procedents de la com-
panyia d’aigües i la despesa corrent 
i la de personal no es mengessin 
la major part d’ingressos. En els 
patronats, la despesa de les nòmi-
nes l’hauria d’assumir directament 
l’ajuntament, evitant així hipotecar el 
funcionament d’uns patronats, espe-
cialment ensenyament, que podrien 
tenir més recursos. Altres punts 
foscos: una reducció del 22% en el 
manteniment de carrers, semàfors 
i pintura, el descens del 10% en el 
manteniment de l’enllumenat públic 
o destinar només 5 mil euros per la 
limitada Biblioteca municipal mentre 
no es defineix què es fa amb l’antiga 
Escola de Música. Per tot això, ABG 
ens hem abstingut ja que la major 
part d’inversions són necessàries i 
algunes pactades amb entitats i as-
sociacions.

Adéu Ricard!
El 30 de desembre en Ricard del forn Nogués ens ha deixat. Amb 25 anys era
d’aquelles persones que tenen quelcom d’especial, la seva alegria contagiosa 
establia el calor de la proximitat. Una de les darreres vegades que el vam veure 
pel poble va ser quan amb la gimcana diabòlica, ell i els seus amics, gaudien de la 
festa major tots tocats per un barret solidari. Llavors ja mostrava les seqüeles de 
la malaltia. Ni tan sols en aquest període tan dur va trencar el seu somriure. Des 
del Full volem expressar el nostre condol a la seva família i amics i assegurar que 
en Ricard estarà present entre nosaltres amb el millor dels seus somriures

Per un 2007 en pau i esperança. NO al terrorisme  
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Esta hoja cuesta 0,20 euros. El dinero se 
obtiene de las dietas de sus concejales

correu@abg.cat

Las obras demuestran que las calles del Migdia y del Hostal podrían ser semipeatonales  Cuando se 
presentó el proyecto de reconversión de la travesía Marqués de Tamarit en calle urbana, ABG fuimos los únicos en presentar 
alegaciones. Creemos que reabrir la vía al paso de vehículos en los dos sentidos de la marcha era hacer un remiendo y  
mantendría la calle como el camino de paso más corto para ir entre Torredembarra y Tarragona. Nuestra propuesta es que si 
se quiere unir la cicatriz que durante años ha representado la N-340, lo mejor era hacer un auténtico paseo, de un sólo carril 
para vehículos, y en el que los peatones sean los actores principales. Los hechos acostumbran a ser tozudos y ahora, por 
fuerza, tanto el Paseo del Migdia (Marqués de Tamarit) como la calle del Hostal (S.Antonio Abad) son para peatones y para 
los vehículos de paso no  supone ningún problema. Un hecho que debería hacer rectificar al equipo de gobierno si quiere un 
paseo y no una travesía interurbana. Eso sí, dejando un paso para los usuarios de los servicios de la zona, tiendas y correos, 
no como ahora que se han de buscar la vida.

Los cubos de basura 
llegan a casa por Navidad  
Más de un año después, los contenedores soterrados son 
una realidad. ABG había pedido que se hiciera una gran 
campaña de divulgación para la implantación del nuevo mo-
delo, recordando que en otros lugares distribuían gratuita-
mente bolsas reciclables y cubos para la orgánica. El equipo 
de gobierno no hizo caso y ni la gran superficie de nuestro 
municipio disponía de los cubos necesarios. Han pasado 
los meses y, con deficiencias, el servicio de contenedores 
soterrados funciona. Y es ahora cuando por fin empieza la 
distribución. No en todas partes: hay casas donde no se 
han dejado y sí en otras, donde sólo se vive en verano. Pero 
se puede aplicar el eslogan: los cubos marrones llegan a 
casa por Navidad.

AVE María 
nuevo himno de 
Regionales RENFE
El mismo día que se inauguraba 
el trayecto de Alta Velocidad entre 
Madrid y Tarragona y la nueva es-
tación del Camp en la Secuita-Pe-
rafort, los  usuarios de Regionales 
Renfe seguían sufriendo las mis-
mas molestias de siempre: pocos 
convoyes, retrasos y las incomodi-
dades habituales del servicio bási-
co de movilidad entre el Camp de 
Tarragona y Barcelona. Las inver-
siones de los últimos años se han 
hecho sólo en el AVE, que  utiliza 
únicamente el 3% de los usuarios. 
Además, ahora para tomar el tren 
a Madrid desde Altafulla, ya no se 
podrá hacer desde la estación de 
Tarragona sino con la combinación 
de dos autobuses hasta la nueva 
estación del Camp. El 97% de los 
usuarios que van en regionales 
sólo pueden resignarse y cantar 
un himno adecuado a la ocasión: 
el AVE María, pero no de Schubert 
sino de Bisbal.

Jo,jo,joooo!

Feliz año 2007

Todas las luces de alarma se 
encendieron cuando los veci-
nos de la escalera A de las 

viviendas protegidas de la ca-
lle Marqués de Tamarit (N-340) recibieron 

los dos últimos recibos de la electricidad 
de la comunidad. La factura había pasa-
do de los habituales 25 euros hasta los 
400 por causas que desconocían. Revi-
sando los contadores, se dieron cuenta 
que había un puente que conectaba la 

salida de la luz con unos cables que iban 
a los locales ocupados por la compañía 
de aguas de Altafulla y a los de la Poli-
cía Local. El puente, obra de un ‘manitas’, 
estaba hecho de tal manera que si salta-
ba el diferencial los locales no perdían la 
luz. Inmediatamente, un responsable del 
ayuntamiento se hizo cargo de resolver 
el empalme y de pedir disculpas, a la vez 
que verbalmente se comprometía a pagar 
todos los gastos anómalos abonados por 

los vecinos y como compensación mejorar 
parte del jardín comunitario que limita con 
la Granja Sant Francesc. La noticia que pa-
rece sacada del día de los inocentes se 
convertiría en denuncia si el ayuntamiento 
deja con el culo al aire al responsable que  
dio la cara para solucionar los problemas. 
Desde Alternativa también consideramos 
conveniente una carta de disculpa a la 
comunidad por los problemas que haya 
producido tanta empalmada.

La compañía de Aguas de Altafulla y la Policía Local utilizaban un puente para conectarse a la luz

Presupuestos 
viciados para el 
año electoral  
Los presupuestos de 2007 para Alta-
fulla hubieran podido ser más ambicio-
sos y aprovechar los  últimos años de 
vacas gordas, si no se hubiera prácti-
camente agotado para otros usos los 
3 millones procedentes de la compa-
ñía de aguas y el gasto corriente y el 
de personal no se comieran la mayor 
parte de ingresos. En los patronatos, 
el gasto de las nóminas la debería  
asumir directamente el ayuntamiento, 
evitando así hipotecar el funciona-
miento de unos patronatos, especial-
mente el de enseñanza, que podrían 
tener más recursos. Otros puntos 
flojos: una reducción del 22% en el 
mantenimiento de calles, semáforos 
y pintura, el descenso del 10% en el 
mantenimiento del alumbrado público 
o destinar sólo 5 mil euros para la limi-
tada Biblioteca municipal, mientras no 
se define que se hace con la antigua 
Escuela de Música. Por todo esto, ABG 
nos hemos abstenido ya que la mayor 
parte de inversiones son necesarias y 
algunas pactadas con entidades y aso-
ciaciones. Los primeros miércoles de mes los concejales de ABG-EPM 

atienden a la ciudadanía en la Biblioteca Municipal de 8 a 9 
de la tarde. Próximo dias 3 de enero y 7 de febrero

¡Adiós Ricard!
El 30 de diciembre Ricard del forn Nogués nos ha dejado. Con 25 años era
de esas personas que tienen algo especial, su alegría contagiosa establecía el 
calor de la proximidad. Una de las últimas veces que lo pudimos ver por el pueblo 
fue cuando con la “gimcana diabólica”, el y sus amigos, disfrutaban de la fiesta 
mayor,  todos con un sombrero solidario. Entonces ya mostraba las secuelas de 
la enfermedad.  Ni siquiera en ese periodo tan duro dejó de sonreír.  Desde el Full 
queremos expresar nuestro pésame a su familia y amigos y asegurar que Ricard 
estará presente entre nosotros con la mejor de sus sonrisas. 
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